
                                                 Odense, den 6. oktober 2022 

Afbud: Morten O, Tanja, Michael, Kirsten   
Ordstyrer i dag: Sinthuja 
 

Referat skolebestyrelsesmøde – torsdag den 6. oktober 2022 
 
kl. 19.05: Elevrådet  
 Elevrådet 6.-9. klasse har holdt møde.  

Elevrådet ønsker, at basketbanen i de stores skolegård bliver tegnet op og nettene rettet. De ønsker også nye net 
på basket kurvene i hallen samt en koldvandsvandpost i udskolingen. 
Elevrådet ønsker en anden DJ til udskolingen til skolefesten. Alternativt vil elevrådet gerne lave en sætliste til 

(nuværende) DJ 
Elevrådet ønsker bedre udluftning på toiletterne i udskolingen samt bedre udluftning i klasselokalerne. 
Elevrådet ønsker flere grupperum i A-afdelingen 

Elevrådet vil gerne afholde en gallafest i dette skoleår og vil søge midler til dette ved UngOdense  
Elevrådet vil også søge mælkelegat til bolde til klasserne.  
Elevrådet er ved at planlægge noget i forhold til juleklippedagen for udskolingen 
Elevrådet viderebragte nogle elevers frustration over at skulle aflevere mobiltelefonerne i timerne. 

Skolebestyrelsen forklarede deres holdning til og begrundelser for at mobiltelefonerne skal afleveres i timerne. 
 

 Godkendelse af referat 
 Referatet er godkendt 
 

kl. 19.20 Skolerejser på Skt. Klemensskolen    RO, AA 
Skolebestyrelsen bakker op om at skolerejser skal sættes i gang hurtigst muligt. Det skal mindst være 3 
overnatninger for 9. klasse og evt. 2 overnatninger på en mellemrinsårgang. 
Skolebestyrelsen mener, det er en overordnet god idé, at eleverne kommer på skolerejser i løbet af deres skoleliv 

på Skt. Klemensskolen. Det er bl.a. godt for relationsdannelse ml. eleverne samt ml. elever og medarbejdere.  
Skolebestyrelsen ønsker, at der bliver fastlagt en ramme for skolerejserne.  
 

Daimi undersøger finansierings-/planlægningsgrundlaget for skolerejser i Fåborg Midtfyns Kommune 
Ledelsen undersøger finansierings-/planlægningsgrundlaget for skolerejser på Korup, Rasmus Rask og 
Munkebjergskolen. 
 

Nuværende 9. årg. – Ledelsen snakker med nuværende 9. årgangs team i forhold til at finde 3 overnatninger i 
dette skoleår til en skolerejse. 
 

  

kl. 20.15 Principper for åben skole    RO, NNH og AA 

 Udskydes til næste gang 
 

 Parkering 
Skolebestyrelsen drøftede muligheden for at lave en ’Kiss and goodbye’-bane ved hallen og/eller ved 
gæsteparkering. Skolebestyrelsen bakker op om ideen.  
Skolebestyrelsen vil sammen ledelsen skrive ud til forældrene, når ’Kiss and goodbye’-banerne er etableret. 

 
kl. 20.45 Kort nyt: Personalenyt:  Der er ansat 6 nye medarbejdere 
  Andet?   

Borgermøde d. 25. okt. kl. 19-21 i Skt. Klemens hallen om udvidelse af boligområde. Der opfordres til 
deltagelse fra skolebestyrelsens medlemmer.  
AA orienterede om arbejdsprocedurer omkring ulovligt elevfravær. Ved 10% ulovligt fravær skal skolen 
udarbejde en handleplan. Ved 15% ulovligt fravær skal sko len lave en underretning.  

kl. 20.55. Evt.  
 

Punkter der er i proces: 
    

Punkter til kommende møder:  
Status på brug af bevægelse i undervisningen på Skt. Klemensskolen, 
Erhvervspraktik (Daimi) 


